
Dobrá zpráva je, že i když se změnil charakter sluchátek, bylo to k lepšímu. Neskutečné 
množství detailů zvuku je nyní krásně slyšet. Basy pevné jako skála, výšky rozhodně lepší než 
s originálním kabelem. Něco jako když otevřete oči. Na dobrých nahrávkách je člověk úplně 
obalen hudbou a tak to má být.  
 
Určitě ty HD 650 se mnou dlouho vydrží a potřeba je měnit za nějaké 30 tisícové nesmysly s 
průměrným kabelem mě fakt neláká. Takže ke kabelu všechno, klidně si ho zarámečkujte jako 
novou referenci pro HD 650, konstrukčně i zvukově best. Risk se vyplatil.  
 
Hodně štěstí při vývoji nových kabelů vám přeje váš fanda Milan Krátký. Konec. 


